
Zápis z jednání osadního  výboru Žižkov – Vrchlice (OV) dne 9.10.2019 

 

Přítomni:  Ing. Žáček,  Mgr. Vepřková, Mgr. Klečák, p. Heroldová, Ing. Svoboda 

Za město: Mgr. Šnajdr, místostarosta 

Hosté: Ing. Pospíšilová, p. Bažata,  p.Nováková 

Omluveni:   JUDr. Pospíšil, Ing. Maco, RNDr. Otruba, p. Vavák 

Program: 

1) Informace o využití prostoru Čížkovy skály:  

 P. Nováková předložila návrh na přednostní využití prostoru jako dětské hřiště. Požadavek doložila 

listinou s cca dvaceti podpisy, které tento návrh podporují. Tento návrh podpořil i místostarosta, 

který vyslovil ničím nepodloženou pochybnost nad využitím dlouhodobě plánovaného 

multifunkčního hřiště a představil prezentaci komunitního centra, které by bylo rovněž zde umístěné. 

Podal informaci, že v dohledné době nelze počítat s realizací hřiště tak, jak bylo původně plánované 

a jak bylo vydané stavební povolení. Osadní výbor vítá ochotu vybudovat dětské hřiště, které je 

bezesporu důležitým prvkem využití prostoru v Čížkově skále. Je využitelné pro děti předškolního a 

mladšího školního věku. Plánované multifunkční hřiště je využitelné pro široké spektrum populace 

od dětského věku až po aktivní důchodce. Tomuto okruhu potenciálních uživatelů dal místostarosta 

jasný signál a doplnil jej návodem, ať si tam udělají branky ze sundaných svršků a zakopou si jako 

za starých časů. 

 Bylo dohodnuto, že město zpracuje architektonický návrh, kde budou zakomponovány všechny 

prvky využití: dětské hřiště, komunitní centrum a multifunkční hřiště. V tomto pořadí dojde podle 

možnosti i k jejich realizaci. 

2) Zpráva o tvorbě dopravního generelu: Mgr. Vepřková, Mgr. Šnajdr 

 Mgr. Vepřková a Mgr. Šnajdr seznámili přítomné se stavem tvorby dopravního generelu. Pro 

obyvatele Dolního Žižkova byla vysvětlena problematika využití prostoru Vyšatovy skály a cenná 

byla především informace o zřízení zastávky MHD v Cihelně. 

3) Dům č.p. 71, Táborská 

 Na vyžádání odboru Správy majetku Městského úřadu Kutná Hora vydal OV následující stanovisko: 

OV se usnesl, že je rozumné dům využít na klasické nájemní byty, případně jako startovací byty, či 

byty pro seniory, ať už bude vlastníkem město nebo soukromá osoba. V přízemí může, ale nemusí být 

obchod. V přízemí by byla vhodná společenská místnost, která by se dala využít jako klubovna, 

volební místnost, nebo místnost pro jednání OV, protože Dolní Žižkov takovou místnost nemá. OV 

odmítá využití budovy jako ubytovnu pro nepřizpůsobivé. 

4) Organizační zabezpečení Adventního koncertu 

 Adventní koncert se uskuteční 1.12.2019 v 15:00 v kostele Nejsvětější trojice Mgr. Vepřková a Ing. 

Žáček zajistí účinkující, ostatní jako v minulých letech 

5) Různé  

 Na vlastní žádost vystoupila Ing. Pospíšilová a představila plán na znovuobnovení historické cesty 

přes pozemek p.č. 3989/1 v k.ú. Kutná Hora ve vlastnictví Města Kutná Hora, navazující na stávající 

a budoucí výstavbu v části Žižkov, nedaleko Sklenářova dolíku. Cesta by měla sloužit občanům 

nejen z části Žižkov, kteří v hojném počtu užívají nedalekou úvozovou cestu, ale pomocí nové cesty 

by vznikl okruh, využitelný pro pěší s dětmi, s pejsky, pro běžce a cyklisty z celého města. Cesta by 

měla být přírodní, převážně travnatá (luční biopás pro hmyz a drobná zvířata), doplněná výsadbou 



stromů, přinášejících stín lidem pohybujícím se v krajině a větší vlhkost do blízkého okolí, úpravu 

mikroklimatu. 

 OV tento záměr vyhodnotil jako přínosný, vyslovil mu podporu a navrhuje jmenovat Ing. 

Pospíšilovou radou města jako kontaktní osobu pro jednání v této věci např. se současným nájemcem 

pozemku  PIAS Suchdol a s vlastníkem pozemku Městem Kutná Hora. 

6) Různé 

 Mgr. Šnajdr podal informaci o postupu ve věci užívání pozemků ve vlastnictví Města Kutná Hora: 

p.č.4281/1, 2485/1, 4282/1, 4283/38, 3884/1. Vlastník vozidel zaplatil zábor veřejného prostranství 

do 30.6.2019. Po tomto termínu došlo k odstranění vozidel, ovšem v současné době je situace stejná 

jako v minulosti. 

 Mgr. Vepřková upozornila na nefungující výtah v Domě s pečovatelskou službou U Havírny. 

 P. Bažata si opakovaně stěžoval na hluk ze střelnice u stadionu Olympia 

 

 

 

Za správnost: Karel Žáček, předseda OV 

 


